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Opmerkingen vorig verslag? 
/ 
— 
 

1. Vrijwilligersfeest 
 
De stad Halle bedankt alle vrijwilligers op een avondfeest 5 maart om 17u tot 22u in CC ’t Vondel. 
Bruno stuurde hierover een mail (dd 31 januari). 
 

2. Toelichting participatietraject Dr. Spitaelslaan 
 
Wat? 
De bewoners van de Dr. Spitaelslaan en aanpalende straten klagen al lange tijd over 
verkeersproblemen: snelheid, sluipverkeer, parkeerproblematiek, etc. De dienst mobiliteit werkt op 
vraag van het stadsbestuur een participatietraject uit, en wil hiervoor beroep doen op de expertise 
van het mobiliteitsplatform. 
 
Waar en hoe? 
Cf slide voor de uitgekozen zone.  
Een aantal scenario’s worden voorgelegd aan de buurtbewoners. Een extern bureau zal de 
communicatie hierrond begeleiden. Cf slide voor timing. Enkele scenario’s worden uitgewerkt op 
mobiliteitsplatform, die worden voorgelegd via online platform Hoplr aan de buurtbewoners. De 
dient mobiliteit geeft nu al aan dat de middelen eerder beperkt zijn (geen structurele aanpak 
mogelijk). 
 
Wanneer? 
Eindtiming: najaar 2020. 
 
De dienst mobiliteit vraagt aan het mobiliteitsplatform welke data vereist zijn om aan de slag te 
gaan op een volgende platform: 
- Objectieve cijfers -> metingen naar intensiteit en snelheid (zijn beschikbaar via politiezone) 
- Indien er cijfers ontbreken -> aanvullen 
 
OPMERKING / ADVIES MOBILITEITSPLATFORM: 
- Expliciete vraag: Maasdal is belangrijkste toegangsweg naar deze zone -> betrekken in deze 

zone?  
- Dit participatietraject zou moeten gaan over het hele gebied tussen A8 en N26 

(Nijvelsesteenweg), om zo het probleem ten gronde te kunnen aanpakken. 
- Beperkte middelen? Met een paar verkeersborden en wat witte lijnen erbij los je de aangegeven 

problematiek niet op een duurzame manier op. 
 
Voorstel werking: elk lid vh platform krijgt een dossier waarin alles zou instaan, ruim voor 
eerstvolgende platform zodat elk lid dit al kan bestuderen 
 

3. Tractorsluis Alsput / Scheyssingen 
 



 

 

Alsput: weinig animo op College, grootste argumenten tegen: moet dit nú (timing: tijdens de 
werken) en weinig geloof in impact op toename fietsverkeer van en naar SPL. 
 
OPMERKING / ADVIES MOBILITEITSPLATFORM: 
Het platform betreurt de houding van het college. Er zijn duidelijke argumenten pro: er moet in dit 
gebied geen autoverkeer zijn, de oplossing voor het probleem van het sluipverkeer kost bijna niets 
en verhoogt meteen veiligheid van actieve weggebruikers (wandelaars en fietsers), dus beste en 
snelle oplossing. 
 
Scheyssingen: Bram licht toe: Gesprek met 18 personen (7 families in totaal) uit deze straat. 
Behoudens één familie werd het voorstel niet gedragen, risico verlegging sluipverkeer naar 
Lampstraat. Wel klachten over de staat van de weg.  
 
OPMERKING / ADVIES MOBILITEITSPLATFORM: 
Zijn er data beschikbaar over intensiteit en snelheid? Indien niet, dan is de discussie wat 
voorbarig. 
 
Aanvullend: Termerenweg (stuk Pepingen, stuk Halle) is voorbehouden voor uitsluitend lokaal 
verkeer, maar hier zit veel sluiverkeer op, zo melden buurtbewoners. De Schepen licht toe dat 
deze straat grotendeels in Pepingen ligt en dat het dus eerder aan Pepingen is om hier 
maatregelen te nemen. 
 

4. Open evaluatiemoment Kanaalbruggen 
 
Er komt een eerste globale evaluatievergadering op 17.02.2020. De dienst mobiliteit polst daarom 
nu al naar een eerste evaluatie op het mobiliteitsplatform. 
 
OPMERKING / ADVIES MOBILITEITSPLATFORM:  
 
- Problematiek vd belijning op de August Demaeghtlaan -> voorstel om hier de stippellijn aan 

afslagstrook N28 te verlengen (om automobilisten de tijd te gunnen om een juiste baanvak 
keuze te maken) + rode flappen aan te brengen (naar analogie met situatie op 
Brusselsesteenweg aan het kruispunt met de Lariellestraat) + borden eerder plaatsen ter 
verduidelijking van de aankomende situatie 

- Kruispunt aan Nederhem x Fons Vandemaelestraat: onduidelijk en onwettig wie in de voorrang 
is, louter het stopbord volstaat absoluut niet. Er wordt de vraag gesteld om dit zo snel 
mogelijk in orde te brengen, indien dit niet mogelijk is, om snel de oude situatie te 
herstellen. Op dit moment dreigt chaos en onwettelijkheid en is de stad Halle 
eindverantwoordelijk (in geval van ongeval). 

- Kruispunt Slingerweg met Willamekaai: het gebruik van de blokmarkering voor de fietsoversteek 
wekt verwarring: fietser is niet in de voorrang maar veel automobilisten stoppen wel…Advies: 
breng ook hier de (nieuwe) smalle blokmarkering aan zodat ook het gebruik hiervan 
consequent wordt doorgetrokken.  

- Leide: tijdelijke (light) oplossing (borden en tijdelijke rode toplaag) mogelijk? Een okerkleurige 
fietssuggestiestrook aan kant vd Zenne? De dienst mobiliteit geeft aan weinig middelen te 
hebben op korte termijn. Opmerking: het platform betreurt deze situatie, want is cruciale 
missing link op de enige fietsomleiding tijdens de werken ! 

- Arkenvest: cijfers politie: 500 PV’s op één week, nadien trad er een gewenning op, ook al blijven 
er dagelijks bestuurders ‘doorglippen’ -> Tip van de politie: als hier camera’s hangen, kan de 
stad hier in sneltempo veel geld innen via GAS-boetes. Dienst mobiliteit geeft aan hier geen 
budget voor te hebben. 

- Fietspad achter de bibliotheek: Het is ’s morgens heel donker aan de ingang langs de 
bibliotheek en ook aan de uitgang kant van de Groebegrachtstraat + modderig op veel stukken 
na regenval -> dienst mobiliteit bekijkt snel een oplossing 

- Situatie Vogelpers & Rodenhemweg: enige alternatief voor veel mensen van en naar het station 
en Halle centrum. Toename intensiteit tijdens spits, buiten de spits snelheidsprobleem. Advies: 



 

 

Vraag naar metingen, voorstel tot snelheidsremmende maatregelen indien resultaten 
meting dit bevestigen. 

- Vrachtwagens in de binnenstad: waar staan de borden die dit verbieden? -> Er staan zo’n 
borden aan begin Brusselsesteenweg, Ninoofsesteenweg. Jammer dat Delhaize en Denayer hier 
zelf initiatief heeft genomen om ook bewegwijzering aan te brengen (legaal?)… 

 
 

5. Varia 
1. Missing link: oversteekpunten voor fietsers aan grootwarenhuizen (Spar & Aldi) mogelijk? 

• Spar: nieuwe (kleine) blokjes 2x om hier aan te geven waar de fietser kan 
oversteken (niet in de voorrang) richting Leopoldstraat. 

• Aldi: middeneiland (zoals was afgesproken) + oversteekpunt voor voetgangers en 
fietsers is het voorstel van het platform -> voorleggen aan Gewest (AWV) 

2. Albertlaan x Welkomstlaan in buurt van Abeelenveld: gevaarlijke oversteek voor fietsers -
> nota is geschreven om hier twee parkeerplaatsen te suprimeren teneinde de visibiliteit 
te verbeteren 

3. Groenstraat in Buizingen -> omvormen tot schoolstraat? Stuk Octaaf d’Ex tot aan 
Godeaustraat? Voorlopig geen advies hierover.. 

 
 
Volgende vergadering te bevestigen: na corona/of digitaal 


